
 
 

 

ZAPISNIK 

 
7. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA SKLADA ZAVODA 

VRTCI OBČINE MORAVSKE TOPLICE 

 

 

Datum: 8. 6. 2022 ob 15.30 uri v  zbornici enote Moravske Toplice  

 
 

PRISOTNI: 

Člani upravnega odbora: Borbála Miholič, Gordana Počič, Nina Palatin Horvat, Anka Bočkor,  

Klaudija Goldinskij, ki piše zapisnik. Simon Sukič in ravnateljica Simona Kaučič sta se 

sestanka udeležila preko spletne aplikacije Microsoft Teams. 

 
ODSOTNA: 

Petra Černela Gumilar.  

 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje UO Sklada zavoda VOMT 

3. Evalvacija dobrodelne prireditve – Veliki prijatelji za male prijatelje 

4. Tekoče zadeve 

5. Razno 

 
K točki 1 

Predsednica UO sklada je navzoče lepo pozdravila. Seje se je udeležilo 7 članov UO sklada in 

so sklepčni. 

 
K točki 2 

Vsi člani UO so dobili zapisnik 6. redne seje UO Sklada zavod VOMT v pogled po elektronski 

pošti. Pripomb na zapisnik ni bilo. Sprejet je bil sklep: 

 
Sklep št. 1: Zapisnik 6. redne seje UO Sklada zavoda VOMT so prisotni  člani sklada soglasno 

potrdili. 



K točki 3 

Pod tretjo točko dnevnega reda nas je Anka seznanila s finančnim poročilom same prireditve 

Veliki prijatelji za male prijatelje. S skupnimi prihodki in odhodki (tabela v prilogi) in končni 

saldo znaša 4.068,40 € 

Ravnateljica se je zahvalila vsem članom upravnega odbora za angažiranost in organizacijo 

še posebej pa članici Nini Palatin Horvat oz. Tiskarni Palatin RGB, ki je poskrbela za 

brezplačno tiskanje  (plakatov 33kom, letakov 250 kom, 7 blokov odraslih in 5 blokov otroških 

vstopnic). Prav tako se je zahvalila tudi predsednici sklada Gordani Počič, ki  je kljub svojim 

majhnim otrokom sprejela delo povezovalke prireditve v popoldanskem času in svoje delo 

opravila z odliko, veliko truda in dela pa je opravila že pred samo prireditvijo, saj je zelo dobro 

koordinirala vse aktivnosti.  

 

Samo prireditev lahko označimo kot zelo uspešno. S strani staršev in drugih obiskovalcev je 

bila prireditev zelo dobro sprejeta in pohvaljena. Vse pohvale gredo tudi fotografom in  

osebam za ozvočenje.  

Uspešni smo bili tako s prodajo srečelova kot z nagradno igro. Pohvala gre tudi našim 

tehničnim delavcem – kuhinji, oz. vsem zaposlenim, saj so vsi prispevali k temu, da je bila 

prireditev uspešna. 

  

OSTALE UGOTOVITVE: 

- v bodoče moramo glavnega gosta namestiti med ostale kotičke – igrišče in ne v sam šotor, 

- pri poslikavi obraza je potrebno zagotoviti večje št. oseb, 

- razmisliti je potrebno glede napihljivih igral, saj je prihajalo tam do prerivanja (žal sami 

starši niso upoštevali navodil); postavlja se vprašanje smiselnosti teh igral na prireditvi. 

Člani smo se strinjali, da jih v bodoče ne bi imeli.  

Pri ostalih delavnicah so se otroci in starši lepo razporedili in sodelovali, le pri nogometu letos 

ni bilo toliko zanimanja.  

V bodoče moramo upoštevati, da bo večerni del malo prej, saj je kar veliko družin v tem delu 

že zapustilo prireditev (verjetno zaradi tega, ker so bili mlajši otroci utrujeni, pa tudi, ker se je 

v tem času močno pooblačilo). 

Večerni del je bil prav tako zelo uspešen. Mamica Miša Zečević, ki je prevzela povezovanje 

večernega dela je s svojimi otroškimi pesmicami motivirala tako otroke kot odrasle k 

sodelovanju, odlično pa so nastopili tudi ostali nastopajočih - bivših varovanci s svojimi 

točkami.  

Po podanih mnenjih je sejo zapustila Anka Bočkor. Preostali člani UO so sprejeli sklep: 

 

Sklep št. 2: Sredstva, zbrana na dobrodelni prireditvi, se za koriščenje prenesejo v naslednje 

šolsko leto po sprejemu novega  finančnega načrta.  

 

K točki 4 

Ravnateljica je člane seznanila z informacijo glede stroškov tri-dnevnega plavalnega tečaja. 

Strošek plavalnega tečaja za 40 otrok šolarjev je znašal:  

- karte za vstop v Terme 3000: 395,99€ (brez stroškov plavalnih učiteljev, ki so bili 

zastonj), 



- prevoz: 633,88€.  

Skupaj: 1.029,87€. Ugotavlja se tudi, da je tridnevni tečaj prekratek in da otroci v tem času 

težko dosežejo cilje določene za osvojitev nalepke za Mali sonček. S strani ravnateljice je 

bil  podan predlog za morebitno izvedbo 5-dnevnega plavalnega tečaja.  

 
K točki 5 

Pred samim zaključkom seje smo se vsi prisotni člani UO strinjali, da se članico Petro Černela 

Gumilar povpraša glede nadaljnjega članstva, saj se že nekaj časa ne odziva na sama vabila 

na seje. Predsednica Gordana Počič se bo pozanimala glede nadaljnjega sodelovanja z njo.  

 

Predsednica UO se je na koncu vsem         lepo zahvalila za udeležbo, sodelovanje, ažurnost in za 

uspešno izvedeno prireditev.  

 

Seja je bila zaključena ob 16.30 uri. 

 

       Zapisnik zapisala:                                                                   Predsednica Sklada zavoda VOMT 

Klaudija Goldinskij                                                                           Gordana Počič 

                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

Priloge: 

- Lista prisotnosti 

- Finančno poročilo 

 


